
 

 

MEDLEMSNYT Generalforsamling 

2024 

  Medlemsblad for Vestfyns Lærerkreds, kreds 84. 

GENERALFORSAMLING  
 

torsdag den 14. marts 2024 klokken 16.30  
 
i 
 

Samlingshuset Bethesda, Vestergade 8, Vissenbjerg 
 

Endelig dagsorden til ordinær generalforsamling:  
 

1. Valg af dirigent  
2. Forretningsorden  
3. Beretning  
4. Regnskab, herunder regnskab for kredsens Særlig Fond  
5. Indkomne forslag.  
6. Budget, herunder fastsættelse af timereduktion til styrelsen og fastsættelse af kreds-

kontingent for kommende kontingentperiode.  
7. Valg jf. vedtægternes § 8  
8. Evt. 
 
Ad pkt. 5: 
• forslag om reviderede Vedtægter for Vestfyns Lærerkreds. 
• Forslag om reviderede vedtægter for Vestfyns Lærerkreds, Særlig Fond. 
 
Ad pkt. 7: 
 
A1) Valg af kredsformand  

A2) Valg af næstformand  

B) Valg af 2 kredsstyrelsesmedlemmer  

C) Valg af 1. suppleant til kongresdelegerede  

D) Valg af 2 suppleanter til kredsstyrelsen  

E) Valg af 2 kritiske revisorer og 2 revisorsuppleanter.  

 
Kredsstyrelsen inviterer til spisning efter generalforsamlingen for tilmeldte deltagere..  
 
Kredsstyrelsen 
 
 
Se side 2 vedr. kandidater 
 
 



 

 

Formand:  
• Simon Gotthelf Kristensen (Tallerupskolen) (Valgt uden modkandidater) 
 
Næstformand:  
• Karsten Langberg Jørgensen (Pilehaveskolen) (Valgt uden modkandidater) 
 
Kredsstyrelse (2 medlemmer):  
• Louise Kragh Petersen (Vissenbjerg Skole) (Valgt uden modkandidater) 
• Kåre Holbæk (Glamsbjergskolen) (Valgt uden modkandidater) 
 
Suppleanter til kredsstyrelsen (2 medlemmer):  
• Kristina Egede Estad (Aarupskolen) (1. suppleant) (Valgt uden modkandidater) 
• Vivi Gerner Nielsen (Ebberup Skole)(2. suppleant) (Valgt uden modkandidater) 
 
Kritiske revisorer (2 medlemmer):  
• Gitte Rasmussen (Tallerupskolen) (Valgt uden modkandidater) 
• Jesper Storm Skov (Tallerupskolen) (Valgt uden modkandidater) 
 
Suppleanter for kritiske revisorer(2 medlemmer):  
• Mette Kramper(Pilehaveskolen) (Valgt uden modkandidater) 
• Helge Thomsen (Ebberup Skole) (Valgt uden modkandidater) 
 

MvH. Kredsstyrelsen   
 

Kandidatindlæg: 
  
 
 
 
 
 
 
 

Simon Gotthelf, Tallerupskolen  
Jeg stiller op til posten som formand for Vestfyns Lærerkreds.   
  
Jeg blev ansat i kommunen i 2000 og har siden 2004 været ansat på Tallerupskolen, hvor jeg 
også er TR og har været det siden 2013.   
Jeg har siddet i Kredsstyrelsen i 8 år, hvor arbejdsmiljøarbejdet har haft mit særlige fokus i 
alle årene.   
  

Der er mange vigtige opgaver, som Vestfyns Lærerkreds arbejder for at løfte på bedste vis, 
og her iblandt er arbejdsmiljøet.  
Et godt arbejdsmiljø er efter min mening en forudsætning for et godt arbejdsliv, og selvom 
vi på skolerne ofte har godt styr på det fysiske arbejdsmiljø, så er det psykiske arbejdsmiljø 
fortsat udfordret – måske i endnu højere grad end tidligere pga stigende kompleksitet og 
høje følelsesmæssige krav i arbejdet.  



 

 

Det skal vi, sammen med skoleledere og forvaltning, have et langt større fokus på, så alle 
kan lykkes i et langt arbejdsliv    
 
En anden vigtig opgave er den daglige kontakt til medlemmerne.  
Vi skal som forening bestræbe os på at være til rådighed, præcis når medlemmerne har brug 
for os, og vi skal sørge for at levere høj kvalitet i både sagsbehandling og i det politiske ar-
bejde. 
Medlemmerne skal mærke, at Vestfyns Lærerkreds er der for dem, og at de altid har en stærk 
fagforening i ryggen - både når de selv henvender sig til kredsen, men i lige så høj grad i 
"fredstid".  
  
Jeg kan med min erfaring fra arbejdet som TR og mine år i kredsstyrelsen være med til at 
bringe Vestfyns Lærerkreds videre, så vi forbliver en stærk og nødvendig medspiller på 
kommunalt niveau – vi skal fortsat søge indflydelse gennem samarbejde og insistere på for-
bedringer for alle vores medlemmer.   
  
Jeg har gennem alle årene oplevet kredsstyrelsen som et dynamisk arbejdsfællesskab med 
fokus på at skabe de bedste løn- og arbejdsvilkår for medlemmerne.   
Det vil være min ambition, at det skal fortsætte på den måde.   
  
Simon Gotthelf 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Jeg genopstiller til næstformandsposten i Vestfyns Lærerkreds, fordi opgaven endnu ikke er 
fuldført. 
Foran os ligger en række opgaver: 

At skabe endnu bedre rammer for arbejdstid i Assens Kommune 
At arbejde for bedre finansiering af skolevæsenet. 
At forbedre arbejdsmiljøet i Assens Kommune 
At arbejde for sammenhæng mellem de krav lærerne stilles overfor og de ressourcer, 

de har til rådighed. 
At arbejde for et godt samarbejdsklima i Assens Kommune til gavn for medlemmerne. 
At bringe gode argumenter ind i debatten om, hvordan skolevæsenets indretning i As-

sens sker bedst muligt. 
At bringe Assens Kommune tættere på landsgennemsnittet for udmøntning af lokalløn 
At sikre medlemmernes rettigheder i forhold til løn og arbejdstid. For eksempel gennem 

det årlige løntjek. 
At medvirke til, at Vestfyns Lærerkreds udfylder sin rolle i Danmarks Lærerforening 

bedst muligt. 
Det vil jeg bede om jeres mandat til at arbejde videre med i de kommende to år. 

Karsten Jørgensen, Pilehaveskolen. 



 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

Jeg hedder Louise Kragh Petersen. Jeg har siden sommer været en del 
af Kredsstyrelsen og den post genopstiller jeg til. 
Jeg er ansat på Vissenbjerg Skole og har her været TR i 10 år. Jeg har 
gennem tiden haft et tæt samarbejde med skolens ledelse og er med i 
de forskellige arbejdsprocesser. Jeg er optaget af det psykiske arbejds-

miljø, som har betydning for kollegaernes trivsel og arbejdsforhold. 
Med den viden, som jeg har opnået som TR, føler jeg mig godt klædt på til at fortsætte i 
Kredsstyrelsen.  
Jeg har siden august, været vores kredsrepræsentant i pædagogisk politisk forum, et samar-
bejde som er på tværs af de fynske kredse.  
Jeg oplever, at samarbejdet i vores lokale kredsstyrelse er meget velfungerende og dette vil 
jeg gerne fortsat bidrage til. 
 
 

 
 
 
 
 
 
Kåre Holbæk er navnet. Tjenestested Glamsbjergskolen, 
mest i udskolingen og kun med naturfagene. Jeg har væ-
ret TR i nogen år og haft fornøjelsen af at bevirke, bikse 
og bokse med diverse ledere fra Palle Olsen over Lars Ko-

foed til Mette Runge, som lige nu er TR for lederne. Jeg har altid fundet TR-arbejdet spæn-
dende og tænkt, at det giver mening at give de indspark til lederne, som man kan tilkæmpe 
sig - for at gøre vores meningsfulde arbejde endnu bedre. Jeg vil rigtig gerne være en del af 
kredsstyrelsen og der gøre en indsats for os. Min tilgang vil være kritisk/pragmantisk. Vi bli-
ver fra gang til anden udsat for tiltag som ikke rigtig giver mening, og så bør vi nok sige fra, 
men belært af erfaring så kan det nogen gange også bare svare sig at få det af vejen, da de 
fleste tiltag på folkeskolen går over igen. På mange måder er vi snart tilbage til før 13 dog 
med visse ar. 
 
Arbejdstid.  

Der blev stemt ja til A20, hvilket har ført til, at vi i Assens endelig fik en aftale omkring vores 

arbejdstid. Det er en aftale, som de fleste er glade for, men John Rasmussen og Esben 

Krægpøth (tidligere formand og skolechef) kom ikke helt i mål. De kunne ikke blive enige 

om tid på opgaver under 60 timer og for at det ikke skulle stå i vejen for at vi kunne få en 

aftale vedtog man, at aftalen skulle evalueres allerede efter et år. Det er aldrig sket og det 

er ærgerligt, fordi det gør noget ved tilliden til indgåede aftaler. Kredsen har lavet et godt 

regneark, men lad os få tid på alle opgaver i vores opgaveoversigt. 


